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§ 6 
Skrivelse – Tillgång till sittplatser i Fältöversten  
ÖST 2021/503 
 

Beslut  
Östermalms stadsdelsnämnd godkänner förvaltningens 
tjänsteutlåtande som svar på skrivelsen. 
 

Sammanfattning av ärendet  
I samband med stadsdelsnämndens sammanträde den 22 juni 2021 
inkom Birgit Marklund Beijer m.fl. (S) och Jaime Barrios m.fl. (V) 
med en skrivelse om tillgång till sittplatser och möjligheten att 
kunna betala med kontanter vid toalettbesök i Fältöversten. 
Nämnden beslutade att överlämna skrivelsen till förvaltningen för 
besvarande. 
Skribenterna vill att förvaltningen inleder en dialog med förvaltaren 
av Fältöversten i syfte att säkra fler sittplatser och att möjliggöra 
kontantbetalning vid toalettbesök. 
Det är AMF Fastigheter som äger och förvaltar Fältöversten och 
således också de som beslutar om antalet sittplatser och vilka 
betalningsmetoder som används i gallerian. Förvaltningen har inlett 
en dialog med AMF Fastigheter å nämndens vägnar för att stämma 
av förslagen från skrivelsen. 
Förvaltningen föreslår att nämnden godkänner förvaltningens 
tjänsteutlåtande som svar på skrivelsen. 
 

Beslutsgång 

Nämnden ställde sig bakom förvaltningens förslag. 
 
Handlingar i ärendet 

 ÖST 2021/503-2 Svar på skrivelse om tillgång till sittplatser 
i Fältöversten 

 ÖST 2021/503-1 Skrivelse - Tillgång till sittplatser i 
Fältöversten. 
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